
PROTOKÓŁ nr 25/VI/2005 
Z POSIEDZENIA  KOMISJI O ŚWIATY KULTURY I 
PROMOCJI MIASTA 
w dniu 28.06.2005r. 
 
 
 
Obecni : Przewodniczący – Dariusz Dzindzio 
       Członkowie – Roman Buchta  
      Antoni Kryszczuk  
      Brygida Pomarańska  
 
 
 Porządek obrad: 
1.Otwarcie posiedzenia. 
2.Odczytanie protokołu z posiedzenia Komisji z dnia 17.05.2005r. 
3.Dyskusja nad projektem uchwały w/s używania herbu Miasta  
   Knurowa. 
4.Relacja Prezydenta Kachla dot. Knurowskiej Oświaty. 
5.Zapoznanie z pismami i projektami uchwał. 
6.Zakończenie posiedzenia. 
 
Ad.1. 
Przewodniczący powitał zebranych członków Komisji i zaproszonych 
gości w osobach: p. Helenę Słupik – radcę prawnego i  
p. z-cę prezydenta Kazimiera Kachla. Następnie przedstawił porządek 
obrad, który został jednogłośnie przyjęty. 
 
 
 
Ad.2. 
Przewodniczący odczytał protokół z poprzedniego posiedzenia 
komisji, który przyjęto i nie wniesiono uwag poza tą, iż wystąpiła 
różnica pomiędzy ceną biletów wejściowych na spotkanie „Dudek i 
przyjaciele” podaną przez Dyrektora MOSiR-u pana Piotra Surówkę 
na posiedzeniu komisji (7 zł) a ceną obowiązującą przy sprzedaży (8 
zł).  



 
 
Ad.3. 
Następnie wspólnie z panią radcą prawnym członkowie komisji 
analizowali opinię prawną w/s używania herbu miasta Knurów, 
porównywali treść uchwały dot. używania herbu miasta z 
proponowanymi przez p. Słupik zmianami. 
Po tych zmianach treść projektu uchwały została przez Komisję 
przyjęta.  
 
Ad.4. 
Wypowiedź  p. prezydenta Kachla dotyczyła stanu Oświaty w mieście 
i proponowanych zmian. Pan Prezydent przedstawił projekt 
oszczędności w Oświacie i działań w tym zakresie w placówkach 
oświatowych. Stwierdził, że zmniejszając zatrudnienie zyskujemy 
środki na remonty i inne potrzeby. Poinformował, że przygotowania 
do dociepleń w placówkach są w toku załatwiania. Pan prezydent 
stwierdził, że nie udało mu się wprowadzić motywacji u nauczycieli i 
nie udało mu się wprowadzić zespołów, bo upór środowisk nie 
pozwala na zmiany. 
Od zeszłego roku toczą się rozmowy o gimnazjum dla starego 
Knurowa, p. Prezydent uważa, że najlepiej byłoby przysposobić 
obecne LO, a Liceum przenieść do MSP 9, jednakże ostatnie 
rozmowy nie przyniosły rezultatów mimo wystosowania pisma do 
Powiatu o proponowanym wyjściu i projekcie w odpowiedzi Starosta 
stwierdził, że nie przychyla się do proponowanych zmian w Oświacie 
Knurowskiej. 
Dalszym krokiem mogłoby być przeniesienie Centrum Kultury do 
MSP 9. 
W informacji dowiedzieliśmy się, że MG 1 zostanie na najbliższe lata, 
a MSP 9 także jako mała szkoła. 
 
Ad.5. 
Następnie Pan Przewodniczący zapoznał z treścią pism i projektami 
uchwał: 
Pismo dot. Biblioteki Śląskiej, która w załączeniu przesyła tabele 
statystyczne przedstawiające działalność bibliotek samorządowych 
woj. śląskiego w 2004 r. i wyraża gotowość do spotkania i rozmów z 



Prezydentem i Radą Miasta w/s braku samodzielności instytucjonalnej 
biblioteki. 
 
 
Projekty uchwał oświatowych: 
 

1. Zmiana budżetu na kwotę 40 000,- zł – uzasadnienie: Gmina 
uzyskała środki z przeznaczeniem na termorenowację budynków 
szkolnych MG 2 i MSP 2 wg programu „Przejrzysta Polska” – 
zapoznano się z treścią. 

2. Zmiana w budżecie Gminy na kwotę 33 345,- zł dot. 
zmniejszenia otrzymanej dotacji z WFOŚ i GW w Katowicach 
na termomodernizację budynków MSP 2, 4, 6, 7 i MG 2 i 4 –  
zapoznano się z treścią. 

3. Zmiana budżetu na kwotę 23 500,- zł – uchwałą wprowadza się 
do budżetu miasta przyznaną z Komisji Europejskiej w ramach 
programu „Towns Twenning” – współpraca miast partnerskich 
w dziedzinie kultury oraz dziedzinie społecznej. Wniosek na 
organizowanie spotkań. -  zapoznano się z treścią.   

 
     
     Ad.6. 
     Na tym posiedzenie zakończono. Pan Przewodniczący pożegnał  
     Zebranych. 
 
     
    Protokółowała      Przewodniczył 
 
Brygida Pomarańska                                             Dariusz Dzindzio 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
PROTOKÓŁ nr 26/IX/2005 
Z POSIEDZENIA  KOMISJI O ŚWIATY KULTURY I 
PROMOCJI MIASTA 
w dniu 02.09.2005r. 
 
 
 
Obecni : Przewodniczący – Dariusz Dzindzio 
       Członkowie – Roman Buchta  
      Antoni Kryszczuk  
      Brygida Pomarańska  
 
Zaproszeni: Dyrektor Miejskiego Zespołu Jednostek Oświatowych –  
     Zbigniew Światowiec 
 
 
 Porządek obrad: 
1.Otwarcie posiedzenia. 
2.Odczytanie protokołu z posiedzenia Komisji z dnia 28.06.2005r. 
3.Informacja na temat przygotowania placówek szkolnych do nowego  
   roku szkolnego. 
4.Zapoznanie z pismami i projektami uchwał. 
5.Proponowane wnioski do budżetu. 
6.Zakończenie posiedzenia. 
 
 
Ad.1. 
Przewodniczący powitał zebranych członków Komisji i zaproszonego 
gościa pana Zbigniewa Światowca, następnie przedstawił 
proponowany porządek obrad, który został przyjęty. 
 
 
Ad.2. 



Przewodniczący odczytał protokół 25/VI/2005 z poprzedniego 
posiedzenia z dnia 28.06.2005r., który został zatwierdzony bez zmian. 
 
 
 
Ad.3. 
W dalszej części posiedzenia Komisji p. Przewodniczący oddał głos  
p. Dyrektorowi Światowcowi, który pokrótce naświetlił stan 
przygotowań placówek szkolnych naszego miasta do nowego roku 
szkolnego 2005/2006. Poinformował o ilości oddziałów, stanie 
zatrudnienia, i o zaawansowaniu prac remontowych w 
poszczególnych placówkach oświatowych /informacja pisemna w 
załączeniu/. 
Przewodniczący zapytał o wysokość pożyczki zaciągniętej na remonty 
/oprócz dotacji z WFOŚ/, jest to kwota 2,5 mln zł. Ale można się 
starać o umorzenie 25% sumy. 
Kol. Pomarańska zadała pytanie o procedury przetargowe na prace 
remontowe w placówkach oświatowych, zapytała jakie są możliwości 
wcześniejszego rozpoczynania remontów w szkołach, a nie dopiero w 
połowie wakacji. Dyr Światowiec bardzo dokładnie wytłumaczył tę 
kwestię, przepisy prawne narzucają terminy i mimo najszczerszych 
chęci nie ma możliwości tego przyspieszyć. 
Następnie kol. Pomarańska zwróciła się z prośbą do p. dyr. Światowca 
o poparcie w kwestii zabezpieczenia przejścia dla pieszych przy MG1 
i MSP1 przy ul. Koziełka przy wzmożonym ruchu spowodowanym 
tymczasowym objazdem. Chodzi o pismo do wydziału o zatrudnienie 
osoby przeprowadzającej dzieci przez pasy lub o zamontowanie na 
przejściu tymczasowych świateł. Pan dyr. wyraził zgodę. 
Dyr. Światowiec stwierdził, że wyniki sprawdzianu w Szkołach 
Podstawowych i egzaminu w Gimnazjach w zeszłym roku szkolnym 
nie były najgorsze.  
Poinformował, że szkoły będą uczestniczyły w akcji „Sadzenie 
iglaków”. 
Pan Przewodniczący o przewidywania na rok 2006 w kwestii odejścia 
na emerytury nauczycieli z naszych placówek i z jakich środków 
zostaną wypłacone odprawy emerytalne, ze środków budżetowych, 
usłyszał w odpowiedzi. 
Na tym wypowiedź p. dyr. zakończył. 



 
 
Ad.4. 
W dalszej części posiedzenia zapoznano się z treścią uchwał: 
* Propozycje Programowe Działań Na Rzecz Zapobiegania 
Patologiom Społecznym. Kształtowanie Postaw 
Prozdrowotnych. - do indywidualnego zapoznania się. 
* Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Knurów za I 
Półrocze 2005r. – do indywidualnego zapoznania się. 
*Program współpracy miasta Knurów z organizacjami  
pozarządowymi na 2006r. w ramach programu „Przejrzysta Gmina”. 
- zapoznano się z treścią. 
 
Następnie przeanalizowano treść pism skierowanych na obrady 
komisji: 
- z Ośrodka Matki Bożej Uzdrowienia Chorych w Knurowie 
zwrócono się do przew. RM T. Reginka prosząc o dofinansowanie 
projektów artystycznych mających na celu „Promocję twórczości 
artystycznej osób niepełnosprawnych” związanych z w/w ośrodkiem –  
Komisja rozważała źródła pozyskania środków biorąc pod uwagę 
Uchwałę: „Program współpracy miasta Knurów z organizacjami 
pozarządowymi” 2005r., bądź też /jeżeli nie ma przeszkód prawnych/ 
biorąc pod uwagę Uchwałę „Profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych” – Komisja wnioskuje o przyznanie Ośrodkowi pełnej 
kwoty dofinansowania wypływającej z przedstawionego kosztorysu 
/15 500,- zł./- wniosek zatwierdzono jednogłośnie. 
 
 
Ad.5. 
Wnioski do budżetu: 
1. - Modernizacja /remont/ ul. Koziełka w końcowym jej odcinku do 

skrzyżowania Jęczmienną. 
 
 
Ad.6. 
Na tym posiedzenie zakończono. Przewodniczący podziękował 
zebranym. 
 



 
Protokółowała      Przewodniczył 
 
Brygida Pomarańska                                             Dariusz Dzindzio 
 


